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ACTA DE LA SESSIÓ DEL CONSELL DEL DISTRICTE 5 DE L’ AJUNTAMENT DE 
SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 04/2012 
Caràcter: ordinari 
Data: 15 de març de 2012 
Horari: de 19:00 h a 20:30 h 
Lloc: CAP Gràcia 
 
 
Assistents 
 
Marta Farrés Falgueras, presidenta 
Olga Acero López, vocal del PSC 
Salvador Tamborero Oribe, vocal de l’AV d’Arraona-Merinals-Can Gambús 
Teresa Llamas Frías, vocal de l’AV de Gràcia 
Jaume Selvas Casanovas, vocal de l’AV Can Feu 
Rossend Valls Valls, vocal de les entitats de gent gran 
Albert Gusi Miró, vocal de les entitats culturals 
Martí Sala Roca, vocal de les entitats esportives 
Fernando Fernández Moyano, vocal dels centres d’atenció primària 
Elisabeth Pineda García, secretaria delegada  
 
Altres assistents: 
 
Joan Manau Valor, tinent d’alcalde de l’Àrea d’Urbanisme i Espai Públic 
Marta Barrera Pujol, responsable del Programa de Voluntariat de l’Ajuntament de Sabadell  
Mercè Rovira Fernández, tècnica del Programa de Voluntariat de l’Ajuntament de Sabadell  
Públic assistent  
 
 
Absents 
 
Encarna López Martínez, vocal del PSC 
Carles Bosch Masó, vocal del PSC 
Fracisco Javier Martínez Jiménez, vocal de l’AV Serra d’en Camaró 
Jordi Argemí Alberich, vocal de les entitats esportives 
María Rodríguez Abellán, vocal de les entitats juvenils 
Joan Cosp Girbau, vocal de les entitats de comerciants 
Pilar Altarriba Volarasau, vocal del grup altres entitats 
Marina Duran Díaz, vocal del grup altres entitats 
Alfonso Moreno López, vocal del PP (5%) 
 
Excusen la seva absència: 
 
Quim Carné Jordana, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
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Lluís Perarnau Reyes, vocal d’ES 
Mercè Canalias Pons, vocal de les entitats culturals 
Isidre Vicente Rebull, vocal de les entitats culturals 
Sergi Mestre Garcia, vocal de les entitats culturals 
 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Presentació del Programa de Voluntariat – Sabadell Suma. 
3. Procés per a la millora, agilització i simplificació administrativa a l’Ajuntament de 

Sabadell. 
4. Informació sobre el perllongament de la línia dels FGC. 
5. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Igualtat Dona- 

Home, Educació i Consell de Ciutat. 
6. Comunicacions. 
7. Torn obert de paraules. 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells, del districte de 30 d’abril de 1997, es declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 

 
 

1. Aprovació de les actes anteriors 
 
Atès que la presidenta encara no s’ha incorporat a la sessió, la Sra. Pineda posposa la 
aprovació de l’acta per quan arribi la Sra. Farrés. 

 
 

2. Presentació del Programa de Voluntariat – Sabadell Suma 
 

La Sra. Pineda dóna la benvinguda a la Sra. Barrera i la Sra. Rovira, responsables del 
Programa de Voluntariat – Sabadell Suma.  
 
A continuació, la Sra. Barrera pren la paraula i a través d’un power point explica als 
vocals presents els punts més destacats del Programa de Voluntariat – Sabadell Suma. 
 
Destaca, entre d’altres, els objectius de Sabadell Suma; que són: 

 
• Fomentar el voluntariat a la ciutat de Sabadell.  
• Informar, assessorar i orientar a la ciutadania i a les entitats en el fet voluntari. 
• Coordinar i sumar esforços entre les entitats i l'Ajuntament de Sabadell en la 

promoció del voluntariat. 
• Donar visibilitat i reconeixement social a l'acció voluntària feta per les entitats 

com a expressió de ciutadania activa. 
• Reforçar i potenciar la feina feta des de les entitats i el seu voluntariat.   
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• Aportar instruments i recursos formatius per millorar els coneixements i aptituds 
dels voluntaris i les entitats. 

• Ampliar el nombre de voluntaris i obrir-lo a nous perfils. 
 

En aquest sentit, també comenta les accions que es duen a terme. Destaca que, el punt 
de voluntariat és una connexió entre els ciutadans de Sabadell que volen fer de 
voluntaris i les entitats que tenen aquestes necessitats. També s’assessora i es dóna 
suport a les entitats per desenvolupament del seu programa de voluntariat; així com fer 
tasques de formació. Informació, difusió i sensibilització del fet voluntari. 
 
Per concloure la seva exposició, la Sra. Barrera fa un repàs de les accions fetes durant 
el 2011. Les més destacades són haver informat a les entitats i ciutadans que així ho 
han demanat, entrevistes amb més de 30 entitats que treballen en el programa, la 
participació en el II Congrés Europeu de Voluntariat i l’acte de reconeixement del 
voluntariat a la ciutat de Sabadell. 
 
La Sra. Llamas explica que, des de l’Agrupació de Veïns de Gràcia, també es reuneixen 
amb les assistentes socials de la zona per conèixer de primera mà els temes d’especial 
sensibilitat del barri.  
 
(19.30 hores. S’incorpora la Sra. Farrés) 
 
La Sra. Farrés pren la paraula i, primerament, demana disculpes pel retard ja que es 
trobava fent una visita al Rebost Solidari de Sabadell. 
 
La Sra. Farrés comenta la importància del voluntariat a la nostra ciutat i demana als 
presents que si coneixen gent sensible de col·laborar amb entitats de Sabadell, que es 
posi en contacte amb nosaltres i derivarem i gestionarem aquesta petició. 
 
La Sra. Barrera comenta que si les entitats necessiten orientació, informació, etc. no 
dubtin en posar-se en contacte amb l’Ajuntament de Sabadell. Hi ha inclús entitats que 
el que volen és assessorament burocràtic i administratiu, i que hi ha gent voluntària 
disposada a donar-ho.  
 
En aquest sentit, el Sr. Sala ofereix la seva col·laboració puntual per si alguna entitat 
necessita assessorament financer, econòmic i fiscal. 
 
La Sra. Farrés destaca el paper que estan desenvolupant algunes persones de la 
branca sanitària que estan jubilades, ja que fan voluntariat de forma molt potent.  
 
El Sr. Selvas comenta que el que es necessita és gent jove, i que hi ha molt poca 
compromesa amb aquest tema.  
 
En aquest sentit, la Sra. Farrés comenta que, concretament a Sabadell, si que hi ha 
molta gent jove implicada i disposada a col·laborar; i posa com exemple la “operació 
fred” que es va fer durant les setmanes de fred a la ciutat i que va servir per ajudar a les 
persones més necessitades,  i on hi va col·laborar molt gent, i jove. 
 



 21

El Sr. Selvas comenta que porta molt de temps fent de voluntari i cada vegada costa 
més trobar gent compromesa; i sovint es converteix en una obligació.  
 
La Sra. Barrera comenta que el fer de ser voluntari sempre s’explica a les entitats, 
perquè si la persona ha de deixar l’entitat no es senti malament ni les entitats 
abandonades. 
 
Al no haver més qüestions sobre aquests temes, la Sra. Farrés agraeix a la Sra. Barrera 
la seva exposició sobre el Programa de Voluntariat – Sabadell Suma.  
  
La Sra. Farrés dóna les gràcies al Dr. Fernández, per haver fet possible celebrar la 
reunió del Consell en el CAP Gràcia; i proposa als vocals presents fer un canvi a l’ordre 
del dia per tal de continuar amb el punt d’informació del perllongament del FGC.  
 

 
4.  Informació sobre el perllongament de la línia dels FGC. 
 

La Sra. Farrés dóna la benvinguda al Sr. Manau, tinent d’Alcalde de l’Àrea d’Urbanisme 
i Espai Públic, que explicarà en quin punt es troba el perllongament i les gestions amb la 
Generalitat. 
 
El Sr. Manau comenta l’aturada temporal que va anunciar la Generalitat, setmanes 
enrera. Comenta que es deu a que, des de la Generalitat, s’està buscant un nou model 
de finançament per l’obra. També comenta que ja s’ha creat la Comissió de Seguiment 
mixta entre Ajuntament i Generalitat. 
 
Després de l'anunci de l'aturada temporal, tots els grups polítics de l’Ajuntament van 
manifestar el seu desacord i reclamar explicacions i represa de les obres. 
 
Fruit de les accions de l'alcalde es va constituir un comissió Generalitat Ajuntament 
presidida per el Conseller i l'Alcalde on per part de l’Ajuntament també hi assisteix el 
Tinent Alcalde de Urbanisme per tal de negociar la represa de les obres.  
 
Gràcies a aquestes accions, la conselleria va reunir totes les comissions de seguiment i 
va donar les explicacions de tot el procés que se seguiria a partir d'ara i les causes de 
l'aturada. Ho va fer el Sr. Ricard Font, director general de transports i mobilitat 
 
Ara la comissió de negociació està establint les prioritats  d’arranjar totes les superfícies 
per alleugerir l'impacte de les obres i retornar la ciutat el mes aviat possible a la 
normalitat de les zones afectades per les obres i al mateix temps s’està negociant els 
termes del conveni que ha de permetre el soterrament del tren a Gràcia-Can Feu.  
 
L'Ajuntament disposa dels diners per iniciar obres en superfície per poder fer efectives 
aquestes inversions de soterrament; i això es el que ara s'està negociant entre 
Ajuntament i generalitat. L'actitud de la generalitat en aquest procés es una actitud 
positiva amb ànim de resoldre la situació i que tots ens hem fixat la prioritat de les obres 
en superfície. 
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La Sra. Farrés dóna les gràcies al Sr. Manau per haver-nos acompanyat avui, ja que es 
va quedar així es va quedar en l’anterior ple del Districte.  

 
 

1. Aprovació de l’acta de les actes anteriors 
 

La Sra. Farrés demana si hi ha alguna qüestió sobre l’acta. 
 
En aquest sentit, la Sra. Llamas aclareix que, a l’acta de la sessió anterior, va constar 
que com Agrupació de Veïns de Gràcia no estaven d’acord amb la creació d’una segona 
línia de P3 al CEIP Teresa Claramunt; i hauria de dir que no estan d’acord amb la 
creació d’una tercera línia de P3, ja que al Teresa Claramunt ja existeixen dues línies 
d’aquest curs. 
 
Al no haver cap qüestió més sobre l’acta de l’anterior consell, s’aprova.  

 
 
5. Informació dels representants en els consell sectorials de Salut, Esports, Igualtat Dona- 

Home, Educació i Consell de Ciutat. 
 

En aquest punt s’ha de destacar la constitució del Consell de Ciutat, ja que la resta de 
Consells sectorials no han celebrat sessió des de la darrera reunió del Consell del 
Districte Cinquè.  
 
El Sr. Sala, representant en el Consell de Ciutat, pren la paraula per explicar el que es 
va tractar en aquesta sessió constitutiva.  
 
Destaca, entre d’altres temes, que es va presentar el Pressupost Municipal pel 2012; 
comenta que s’ha fet sota els principis de cohesió social, austeritat, dinamització 
econòmica i innovació per l’eficiència.  
 
També es parla sobre el Pacte per les Infrastructures de Sabadell on es concretaven les 
línies estratègiques a seguir en quan a la xarxa de ferrocarrils (Renfe i FGC), la xarxa 
viària i la construcció de diferents rondes de Sabadell. I es cita també les connexions del 
Rodal i l’aeroport de Sabadell  
 
El Sr. Sala també comenta que es va parlar sobre el Pacte Local per l’Habitatge a 
Sabadell i sobre el Pacte per la millora de l’Ocupació i la competitivitat.  
 
El Sr. Sala lliura un document resum per tal que quedi a l’arxiu del Districte.  

 
El Sr. Gusi demana saber si es va parlar sobre el gasoducte en el Consell de Ciutat; el 
Sr. Sala comenta que no.  
 
La Sra. Farrés dóna les gràcies al Sr. Sala per la seva exposició i al no haver cap 
demanda, es passa al punt següent.  
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3. Procés per a la millora, agilització i simplificació administrativa a l’Ajuntament de 
Sabadell 

 
La Sra. Farrés comenta que el passat mes de febrer el Ple Municipal va aprovar una 
moció a favor de racionalitzar, simplificar i facilitar els tràmits que els ciutadans i 
qualsevol empresa i organisme porti a terme davant de l’Ajuntament . 
 
Aquesta moció aprovada per majoria, reforça la línia de treball de l’actual equip de 
govern, que ja ha treballat sota aquestes directrius de simplificació, a l’hora de plantejar 
l’organització del cartipàs municipal. 
 
Facilitar i simplificar l’accés de la ciutadania a l’Ajuntament preocupa i ocupa a l’Alcalde 
des de fa temps i per això ja a l’anterior mandat hi va haver accions en aquesta línia.  
 
La més recent és del novembre del 2010 on al Ple es va aprovar la modificació 
d’ordenances i reglaments per adaptar-se a la Directiva de Serveis –Bolkenstein) el que 
ha significat, entre d’altres coses, passar de 22 a 12 ordenances. 
 
La posada en marxa de la Seu electrònica, un dels grans objectius organitzatius de 
l’Ajuntament, és un projecte que clarament va en la direcció de simplificar. Gràcies a 
això, actualment es poden fer 110 tràmits telemàtics 110, i 29 són de  resolució 
immediata. 
 
La Sra. Farrés dóna la paraula a la Sra. Pineda, per tal que expliqui els temes més 
tècnics sobre la simplificació administrativa. 
 
La Sra. Pineda comenta que aquests procés de millora és important conèixer l’opinió de 
la  societat civil. Per avançar en la bona línia cal que la ciutadania ens ajudi amb la seva 
opinió i la seva percepció. Per això avui us volem demanar la vostra col·laboració. 
 
En les properes setmanes, s’enviaran a les entitats via electrònica, uns fulls amb el 
llistat dels tràmits que es poden fer a l’Ajuntament. Aquests tràmits podran ser valorats 
per les entitats i podran fer suggerències de com millorar-los.  
 
Analitzarem totes les respostes i suggeriments que ens arribin dels diferents consell de 
districte, dels consells sectorials i dels consell de ciutat. I a partir de l’anàlisi podrem 
saber quin són els punts que generen més entrebancs en la relació amb l’Ajuntament. 

 
 
6. Comunicacions 
 

La Sra. Pineda pren la paraula i comenta les peticions que va fer la Sra. Llamas en el 
Consell del Districte Cinquè del passat 19 de gener, sobre dos locals de la Zona 
Hermètica. Les peticions eren les següents, i la Sra. Pineda comenta cada una 
d’aquestes: 

 
• Al carrer Quintana hi ha un rostisseria que tanca, i el propietari comenta que ho 

fa perquè el local del costat, que és un bar musical, vol fer una ampliació. En 
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aquesta illa, tal i com estipula el PE-63 l’ús de restauració està exhaurit, per 
tant no es pot  fer una ampliació de local. 

 
• Al carrer Quintana inauguren un nou local; demana saber si és legal. No és un 

nou local, sinó que es tracta d’un canvi de llicència. 
 

 
7. Torn obert de paraules 

 
La Sra. Llamas pren la paraula i comenta les següent qüestions: 

 
• Demana per la discoteca Nyapp Buff, que segons la publicitat que ha vist, 

inaugura aquest cap de setmana. 
 
• En referència a la creació de la tercera línia de P3, la Sra. Llamas comenta que 

no només el CEIP Teresa Claramunt hauria d’assumir la creació d’una tercera 
línia; sinó que totes les escoles de la zona podrien assumir una certa quantitat 
d’alumnes per evitar saturar les aules d’una sola escola.  

 
• Lliura la còpia d’una carta que el Cadastre Municipal està fent arribar a alguns 

veïns del barri, per tal que facin modificacions cadastrals. Demana informació 
al respecte.  

 
En relació a la darrera consulta de la Sra. Llamas, la Sra. Farrés comenta que es deu 
tractar de revisions cadastrals, que es fan cada cert temps. 
 
El Sr. Sala lliura una proposta al Consell de Districte per tal que s’estudií la possibilitat 
d’instal·lar cautxú en els escocells dels arbres de la vorera de l’OAR Gràcia, per tal de 
fer-la més accessible. 
 
El Sr. Tamborero comenta que a partir de la propera sessió del Consell del Districte, en 
representació de l’AV Merinals assistirà el Sr. Fernando Rodriguez Navas. 
 
El Sr. Selvas demana pel projecte de l’entorn del Castell de Can Feu. 
 
El Sr. Gusi comenta que aquest proper cap de setmana, la SCR El Ciervo celebra el seu 
90è aniversari, i anima als vocals a assistir.  

 
 

La presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària delegada, estenc aquesta acta. 
 
La secretària delegada     Vist i plau 
        La presidenta 
 


